
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 11. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 31
I forbindelse med renovering af banelegemet ved Vestergade i Hadsten i ef-
teråret 2016 har Banedanmark ryddet et areal for beplantning. Ministeren be-
des redegøre for, hvorvidt at dette areal igen vil blive beplantet, således at na-
boerne generes mindst muligt i forhold til de tog, der kører forbi på stræknin-
gen. Ministeren bedes ligeledes oplyse, om det er ministerens vurdering, at
Banedanmark har levet op til de aftaler, som er indgået i forbindelse med ryd-
ningen af arealet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Michael
Aastrup Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Michael.Aastrup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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